
با پایـــان رقابت های باشـــگاهی فوتبال در کشـــورهای مختلف، رســـما کار 
لژیونرهای کشـــورمان نیز به پایان رســـیده و حالا بعد از فیفـــادی خرداد، این 
دسته از بازیکنان ایرانی وارد فضای تعطیلات و استراحت خواهند شد. این 
در شرایطی است که در چشم بر هم زدنی این فرصت نیز به پایان رسیده و با 
آغاز پیش فصل در کشورهای مختلف دوباره کار لژیونرهای ایرانی نیز در خارج 
از مرزهای ایران آغاز خواهد شد. حال اینکه برای فصل بعدی رقابت ها در 
کشورهای مختلف، بازیکنان ایرانی در چه وضعیتی قرار گرفته و چه بازیکنانی 
به کشورمان بازخواهند گشـــت و کدام یک در تیم ها یا لیگ های خود باقی 
می مانند سوالی است که با نزدیک شدن به فصل جدید رقابت ها بهتر از هر 
زمان دیگری می توان به آن پاسخ داد. البته مطمئنا برای برهه زمانی پیش رو، 
برخی لژیونرها به فوتبال ایران بازخواهند گشت ضمن اینکه با همین قطعیت 
هم می توان به لژیونر شـــدن عده جدید دیگری از فوتبالیست های ایرانی و 
انتقال آنها به کشورهای مختلف از شرق دور تا کشورهای حوزه خلیج فارس 

و از ترکیه تا دل اروپا اشاره کرد. 

   اماراتی ها؛ فعلا دور از دسترس تیم های ایرانی
یکنی بودند که فصل  احمد نوراللهی، مهدی قایدی و سعید عزت اللهی سه باز
گذشـــته را با بازی در امارات بـــه پایان رســـاندند. دو نفر اولی از ابتدا و ســـعید از 
یکن دوران نسبتا موفقی را در  نیم فصل در این لیگ حضور داشـــته و هر ســـه باز
این لیگ سپری کردند. در این بین نوراللهی و قایدی عملکرد مثبت فردی را به 
ثبت رسانده و عزت اللهی نیز با صعود همراه با شباب الاهلی به مرحله پلی آف 
لیگ الیت، عملکرد مثبت تیمی را به جای گذاشت. در این بین شنیده می شود 
نوراللهی در لیست خرید اوسمار و قایدی در لیست نکونام قرار دارند اما جالب 
اینکه هر دو با شباهتی به مانند یکدیگر و با ارزش رضایتنامه نسبتا گران قیمت، 
فعلا دور از دســـترس تیم های ایرانی قرار گرفته و بعید است حداقل برای فصل 
بعدی رقابت ها به ایران برگردند.  در این بین نکته پراهمیت اینکه درحالی که هر 
ساله عزت اللهی به تیم هایی مانند استقلال و پرسپولیس لینک می شد اما شنیده 
یکن فقط مورد توجه سرخ ها قرار گرفته؛ هرچند سعید همچنان  می شود این باز
میانه خوبی با بازگشت به فوتبال ایران نداشته و پدرش نیز این موضوع را دوباره به 
اطلاع تیم های خواهانش رسانده است. درخصوص این سه نفر به نظر می رسد 
هر سه برای فصل بعدی نیز در امارات ماندگار باشند؛ هرچند شاید تغییراتی در 

تیم های این سه بازیکن ایجاد شود. 

   شهاب تمدید کرد تا بماند
شهاب زاهدی یکی از لژیونرهای موفق فوتبال ایران است که در فصل گذشته در خاور 
دور بازی کرد و اتفاقا عملکرد خوبی را هم از خود به ثبت رساند. درخصوص وضعیت 
شهاب زاهدی که از پرسپولیس جدا شد تا به ژاپن برود، شنیده می شود این بازیکن 

قرارداد قرضی اش را تمدید کرده تا در آویسپا فوکوئوکا ماندنی شود. 

   از قطر هم آبی گرم نمی شود
فوتبال ایران در سالیان اخیر نماینده های زیادی را در فوتبال قطر داشته است. در این 
سال ها شاید بیشتر از تعداد انگشتان دو دست در این کشور بازیکن داشته ایم با این 
حال در اتفاقی کم سابقه در فصل گذشته لیگ ستارگان قطر تنها با حضور دو لژیونر 
ایرانی پیگیری شد. در این بین نیز درخصوص آخرین وضعیت محمدامین حزباوی و 
امید ابراهیمی که به تازگی قراردادش را با الشمال تمدید کرده، بعید است تحول خاصی 
رخ بدهد. درباره ابراهیمی هم شنیده می شد او گزینه بازگشت به استقلال است اما این 

بازیکن خیلی زود تمدید کرد تا این خبر در حد همان شایعه باقی بماند. 

   محبی به دنبال لیگ بهتر
در لیگ روسیه نیز در سال گذشته دو لژیونر ایرانی عملکرد نسبتا مطلوبی را از خود به 
ثبت رساندند؛ محمد محبی در روستوف و محمد قربانی در اورنبورگ. در این بین و 
درباره وضعیت محبی که دو سال دیگر با باشگاه روس قرارداد دارد بارها به این موضوع 
اشاره کردیم که قصد دارد تا به یکی از 5 لیگ برتر اروپا برود. او که مورد توجه نکونام برای 
بازگشت به استقلال قرار گرفته فعلا این هدف را دارد تا در اروپا بماند. محبی حتی اعلام 
کرده قصد بازگشت به تهران را ندارد. قربانی هم فعلا تازه جای پایش سفت شده و بعید 

است در فصل بعدی تغییری در وضعیت او به وجود بیاید. 

   ایتالیا؛ یکی می رود، یکی می آید؟
بدون شک کالچو یکی از جذاب ترین لیگ های فوتبالی برای فوتبال دوستان ایرانی 
به شمار می رود؛ لیگی که در سالیان گذشته به جز رحمان رضایی و علی سامره در آن 
نماینده دیگری نداشته ایم. با این حال سردار آزمون دوباره این طلسم را شکست و به 
صورت قرضی از لورکوزن راهی رم شد تا این بار برای هواداران این تیم ایتالیایی دلربایی 
کند. با این حال درباره آزمون شنیده می شود در ادامه اروپاگردی های این بازیکن گنبدی، 
سردار احتمالا فصل بعدی راهی سویای اسپانیا می شود؛ هرچند در این صورت کالچو 
باز هم نماینده دیگری از ایران خواهد داشت؛ چراکه مهدی طارمی یکی از بهترین 
لژیونرهای تاریخ فوتبال ایران قرار اســـت راهی اینتر میلان شـــده تا به دوران بازیگری 

خود در این کشور و تیم پرطرفدار که فصل قبل قهرمانی را به دست آورد ادامه بدهد. 

   تک نماینده قبرس می ماند؟
سعید مهری درحالی در قبرس عنوان قهرمانی لیگ برتر این کشور را به کارنامه خود اضافه 
کرد و دوباره به تیم ملی برگشت که در آخرین اظهارنظر خود درخصوص ادامه فوتبالش 
اشاره کرده: »ساپینتو گفت اگر رفتم مکزیک تو را هم با خود می برم. با این حال دوست 
دارم در آپوئل بمانم چون شانس بازی در لیگ قهرمانان یا لیگ اروپا را داریم.« بنابراین 

باید بازگشت مهری را هم به فوتبال ایران منتفی بمانیم. 

   منتظر سورپرایز از یونان!
دو کاپیتان ســـابق تیم ملی در یونان روزهای بلاتکلیفی را ســـپری می کننـــد. درباره 
حاج صفی شنیده می شود این بازیکن برای تمدید قرارداد فعلا در آب نمک آ  اک  آتن 
قرار دارد اما شنیده ها حاکی از آن است که شاید این بازیکن برای رقم زدن اتفاقی بزرگ 
به ایران بازگردد. در هر صورت هم او و هم انصاری فرد بعد از جام ملت ها دیگر به تیم 
ملی دعوت نشدند و شاید برای دیده شدن مجبور به تحقق برخی اتفاقات دیگر بشوند. 
البته شنیده می شود آریس یونان و انصاری فرد در مسیر جدایی قرار داشته و بعید است 

بازیکن بلندقامت کشورمان در این تیم ماندنی شود. 

   از ترکیه چه خبر؟
میلاد محمدی، علی کریمی و مجید حسینی سه بازیکنی هستند که در لیگ ترکیه 
حضور دارند. در لیگ ترکیه هم بعید است اتفاق خاصی در قبال کریمی و حسینی 
بیفتد. این دو بازیکن که در سال های اخیر بیشتر با مصدومیت دست وپنجه نرم کرده اند 
همچنان تحت قرارداد با کایسری هستند و به این ترتیب وضعیت آنها نیز تثبیت شده 
است. درباره میلاد محمدی و اضافه شدن او به مهرداد در استقلال نیز طی یک سال 
اخیر اخباری منتشر شده که این بازیکن تحت قرارداد با باشگاه آدنا دمیراسپور است 

و بعید است او نیز فعلا به ایران بازگردد. 

   صادق برمی گردد!
صادق محرمی در لیگ کرواســـی به هشـــتمین جام اروپایی خود با دینامو زاگرب 

رســـید تا از این لحاظ رکورددار شـــود. صادق که همراه بـــا تیم ملی در 
قطر مصدوم شد یک سال دیگر با 

دینامو زاگرب قرارداد دارد و او هم 
بعید است دوباره به فوتبال ایران 
برگردد. هرچند با پایـــان روزهای 
مصدومیت دوباره به میادین در 

فصل بعدی بازخواهد گشت. 

   پرتغال و 2 لژیونر دیگر
علی علیپور بعد از رهایی از مصدومیت سنگین خود دوباره به روزهای اوج بازگشته 
است. جالب اینکه او برای بازگشـــت به فوتبال ایران و پوشیدن پیراهن پرسپولیس 
دوباره چراغ سبز نشان داده و باید در این خصوص منتظر روزهای پیش رو باقی ماند. 
این درحالی است که امیر عابدزاده که روزهای بی خبری را سپری می کند قراردادش با 
تیم لیگ دسته دومی ماریتیمو به پایان می رسد و این یعنی شاید بتوان هر احتمالی را 

برای او در نظر گرفت. 

   قدوس و استقلال؛ فعلا منتفی است
برای فصل جدید این شایعه مطرح شد که استقلالی ها سامان قدوس را از لیگ انگلیس 
می خواهند اما او خیلی زود آب پاکی را روی دســـت این باشگاه ریخت و اعلام کرد 
قصدی برای بازی در لیگ ایران ندارد. این درحالی است که قرارداد هافبک ملی پوش 
برنتفورد این فصل به پایان رسیده و صحبت ها از بازگشت او به سوئد مطرح شده است. 
از سوی دیگر صیادمنش که او هم به تیم ملی دعوت شده به صورت قرضی راهی بلژیک 
شده و درحالی از این بازیکن نیز به عنوان گزینه استقلال نام برده می شود که به خاطر 

مبلغ بالای رضایتنامه این بازیکن با هال سیتی بعید است این امر نیز محقق شود. 

   جهانبخش و قلی زاده به ایران برمی گردند؟
دو بازیکن دیگر لیست نکونام، جهانبخش و قلی زاده هستند. البته شنیده می شود 
جهانبخش را اوســـمار هم می خواهد. این درحالی اســـت که قـــرارداد علی جهان با 
فاینورد به پایان رسیده و این بازیکن هم احتمالا از این تیم جدا خواهد شد اما مقصدش 
هنوز مشخص نیست. از سوی دیگر قلی زاده نیز که پای خود را به تیغ جراحان سپرده 
وضعیت نامشخصی در لهستان دارد و درباره او که تحت قرارداد با لخ پوزنان است، 

می توان هر احتمالی را متصور بود. 

   خبری از لژیونرهای جدید نیست؟
در این بین اما دو نکته می تواند جالب و مهم باشد. اول اینکه فصل گذشته با موجی از 
لژیونرهای مصدوم ایرانی در لیگ های خارجی مواجه بودیم که به نظر نمی رسد تداوم آن 
اتفاق خوبی برای استعدادهای فوتبالی جوان کشورمان باشد که سودای بازی در کشورهای 
خارجی را دارند و دوم اینکه در لیگ داخلی هم برخلاف سال های قبل خیلی خبری 
از استعداد آنچنانی نبوده که خبر انتقال وی به کشورهای خارجی مطرح باشد یا اینکه 
تیم های مطرح اروپایی برای او دست به جیب شده و صف بکشند. شاید در سالیان 
اخیر این اتفاق کمتر رخ داده باشد اما اینکه این عدد امسال به صفر برسد می تواند به 
خودی خود یک زنگ خطر و هشدار برای فوتبال کشورمان به شمار بیاید. با همه این 

تفاصیل اما به نظر می رسد وضعیت حدود 80 درصد لژیونرهای کشورمان در آن 
سوی آب ها باثبات گزارش شده و شاید در بدترین حالت، تنها تیم خود را تغییر 

دهند و این یعنی خبری از بازگشت به فوتبال ایران نخواهد بود. 

فدراسیون دوومیدانی ایران این روزها در صدر اخبار است؛ از برگزاری 
انتخابات این فدراسیون تا مسابقاتی که ملی پوشان به آن اعزام می شوند 
و دو نمونـــه آخـــر آن رقابت هـــای بصره و نیجریه اســـت. مســـابقاتی که 
ملی پوشـــان ایـــران بـــا اتوبوس به بصـــره اعزام شـــدند و خرابی اتوبوس 
آنها جنجالی شـــد و پس از آن تورنمنت نیجریه که ملی پوشـــان شـــرایط 
بســـیار تلخ و بدی را متحمل شـــدند و همگی به آن اعتراض داشـــتند. 
این در حالی اســـت که تنها دو ماه به برگزاری مســـابقات المپیک زمان 
یادی قطعی  باقی است و سهمیه برخی دوومیدانی کاران ایران تا حد ز
اســـت. حســـین رسولی، قهرمان پرتاب دیسک آسیا که می توان سهمیه 
یادی قطعی دانســـت و در مســـابقات نیجریه هم  المپیک او را تا حد ز
حضـــور داشـــت، در گفت وگو با »فرهیختـــگان« از حضور در نیجریه و 

انتظارشان از رئیس بعدی فدراسیون دوومیدانی گفت. 

کمتر از دو ماه مانده به المپیک اوضاع تمرینات تان چطور است؟
شـــرایط تمرینم خوب اســـت ولی متاســـفانه مســـابقاتی که دارم به آنها اعزام 
ی که برای ما می گیرند  می شوم، خیلی شرایط سختی دارد. هم از لحاظ پرواز
و هم شـــانس بدی که دارم این اســـت که تا همین الان هر مســـابقه ای داشـــتم 
صبح برگزار شـــده اســـت. پرتاب گرها معمولا صبح نمی توانند پرتاب خوبی 
داشـــته باشـــند، چون صبح بدن آن نرمی و انعطاف لازم را ندارد و بعد از ظهر 
به صددرصد آمادگی می رسند. مسابقات کره جنوبی هم همین شرایط است، 
ی هم با من اعزام نمی شود.  ما یک روز در راه هستیم و ماساژور من آقای خسرو
مســـابقه ام هم صبح اســـت، ولی امیدوارم بتوانم پرتاب خوبی داشـــته باشم. 
یم، یک مســـابقه هم آنجا دارم و  بعد از آن از کره مســـتقیم به قزاقســـتان می رو
بعد هم مسابقات قهرمانی کشور که آخرین فرصت برای گرفتن سهمیه است. 

خستگی تان از سفر به نیجریه و تلخی های آن تمام شد؟
به خدا هنوز خســـته آن مســـابقات هســـتم. وقتی رســـیدم اصلا نمی توانستم 
یف کنم  راه بروم. چند شب بی خوابی و سردرد داشتیم. اصلا نمی توانم تعر
که ما چطور آنجا مســـابقه دادیم. من حتی فرصت گرم کردن هم نداشـــتم. 
گهانی شـــماره را به من دادند و  بارندگی خیلی شـــدیدی بود و به صورت نا
یع بیا پرتاب کن! گفتم این طور  گفتند باران در حال قطع شـــدن اســـت، ســـر

که نمی شـــود، شـــما گفته بودید مسابقه ساعت 10 صبح 
اســـت، مـــن پنج بیدار شـــدم در حالی که ســـاعت 9 

شب به زور هتل پیدا کرده بودیم، بعد گفتند مسابقه 
ساعت 12 است، بعد گفتند بارندگی است 

، آخر هم گفتند صبر کنید بعد از پرتاب وزنه، مســـابقات  ســـاعت 2 عصر
پرتاب دیسک برگزار می شود! حتی یک ساعت مشخص هم برای مسابقه 
ی اســـت و ســـطح  من نداشـــتند و در جواب گفتند اینجا، شـــرایط این طور

مسابقاتD است. 

با بچه ها هتل محل اقامت تان را هم عوض کردید؟
اصلا نمی شـــد نام آنجا را هتل گذاشـــت. حساب کنید با این همه خستگی 
ی افتضاح بود که آسانســـور و اینترنت نداشـــت. سه  ما رســـیدیم، هتل به قدر
ی هم  ســـاعت معطل شـــدیم و آخر هم با بچه ها پول هایی که داشـــتیم را رو
یم که آن هم اطراف شهر بود ولی باز از هتل  گذاشتیم تا به یک هتل دیگر برو

اولی مان خیلی بهتر بود. 

ابتدا اعلام شد که سطح مسابقات B است، چطور به D یعنی پایین ترین سطح 
مسابقات تغییر کرد ولی هیچ کس از آن خبر نداشت؟ 

بچه ها با فدراســـیون این مســـابقه را پیدا کرده بودند و فدراســـیون جهانی هم 
مســـابقات نیجریه را ســـطح B اعلام کرده بود ولی نیجریه به کشـــورهایی که 
اعلام آمادگی کرده بودند، ایمیل زده بود که سطح مسابقاتش D شده است، 
ی  گرچه آنجا هم هنوز ثبت نشده بود ولی خبر داده بودند که متاسفانه -جور ا
کـــه مـــن فهمیدم- اموربین الملل فدراســـیون ما ایمیل را چک نکرده بودند که 
سطح مسابقات تغییر کرده است ولی 19 کشور دیگر که اعلام آمادگی کرده 

بودند، فهمیده بودند و نیامدند ولی ما اعزام شدیم. 

انتخابـــات فدراســـیون دوومیدانـــی هـــم در پیش اســـت، چه انتظـــاری از رئیس 
ید؟  جدید دار

من امیدوارم کســـی بیاید که بتواند تغییر و تحولی در دوومیدانی ایجاد کند 
و به این رشـــته کمک کند. بتواند برای این رشـــته اسپانسر خوب بیاورد. یک 
ســـری کارهایی هســـت که شـــاید در ابتدای امر کار خیلی راحت و کوچکی 
باشد ولی در فدراسیون ما انجام نمی شود، مثلا نحوه گرفتن ویزا یا اتفاقی که 
برای ما در نیجریه افتاد و به ما خبر ندادند ســـطح مســـابقات تغییر کرده که 
همه ما آن طور اذیت شدیم، یا مسابقات ازبکستان که پرواز خیلی بدی برای 
مـــن گرفتنـــد، شـــما ببینید همین کارها مرا چقدر عقـــب انداخت. من باید تا 
الان ســـهمیه را گرفته باشـــم ولی حالا دارم مدام با استرس بیشتر برای مسابقه 
بعدی آماده می شـــوم، ببینید چقدر مرا با این پروازها و مســـابقات از لحاظ 

بدنی خسته می کنند.
ی کار بیاید که بداند باید چکار کند و کارش را بلد  امیدوارم شـــخصی رو
باشـــد، بداند برای کســـی که دو متر قدش اســـت باید پرواز بیزینس کلاس 
... امیدوارم  بگیـــرد، بدانـــد باید پـــرواز مســـتقیم برای ملی پوشـــان بگیـــرد و
یاســـت بنشنید که شـــرایط خوبی را برای ملی پوشان  ی صندلی ر کســـی رو

دوومیدانی فراهم کند. 

»فرهیختگان«آخرینوضعیتلژیونرهایفوتبالواحتمالبازگشتبرخیستارههابهلیگایرانرابررسیمیکند

سورپرایزازفرنگبرگشتهها

حسینرسولیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:نیجریهدربارهتغییرسطحمسابقاتشنامهزدهبوداما

کسیدرفدراسیونایمیلراچکنکرد!

ش
ورز

ش
ورز

سه شنبه 22 خرداد 1403 

شماره  4159

WWW.FDN.IR

FARHIKHTEGANDAILY

11

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

همچنانخبریازاحضارخطیرنیســت

مدیرعاملشاهین
بهکمیتهاستینافدعوتشد

چنــدی پیــش در گزارشــی در »فرهیختــگان« بــه شــکایت باشــگاه 
شــاهین بوشــهر از رای کمیتــه تعییــن وضعیــت فدراســیون فوتبــال 
درخصوص رد پای علی خطیر و امیرحســین محتشــم، مدیرعامل 
یافــت  ســابق اســتقلال و رئیــس هیــات فوتبــال اســتان بوشــهر در در
حــق رشــد مهــدی طارمــی و مســکوت نگه داشــتن فعالیت هــای 
کردیــم. در ایــن  باشــگاه شــاهین بــه صــورت غیرقانونــی اشــاره 
گــزارش همچنیــن بــه ایــن موضــوع اشــاره کردیــم کــه بــه جــز ایــن 
پرونــده، شــاهین بــه دنبــال اعــاده حــق رشــد مهــدی قایــدی نیــز 
بــوده. ایــن درحالــی اســت علی رغــم اینکــه ایــن باشــگاه بــا ارائــه 
یــخ 22 مهــر ســال گذشــته  دادخواســتی مفصــل بــا مســتندات در تار
بــه کمیتــه اســتیناف فدراســیون فوتبــال درخواســت برخــورد قانونــی 
کان پــس از 8 مــاه کمیتــه اســتیناف  بــا متخلفــان را داشــته امــا کمــا
رای خــود را صــادر نکــرده و خبــری هــم از عواقــب عــدم اجــرای رای 

بــرای متهمــان پرونــده نیســت.
بــر همیــن اســاس بــا اثبــات فعالیــت باشــگاه شــاهین بوشــهر و 
یشــه دار و  ممانعــت غیرقانونــی از فعالیت هــای ایــن باشــگاه ر
یکنــان بایــد  قدیمــی، رای پــر از نقــص کمیتــه تعییــن وضعیــت باز
یافتــی چنــد هــزار یورویــی توســط علــی  شکســته شــده و وجــوه در
خطیــر و علــی ملیــح زاده )وکیــل فدراســیون در پرونــده قایــدی( 
نیــز بایــد بــه باشــگاه شــاهین بوشــهر عــودت داده شــود. ایــن در 
شــرایطی اســت که رئیس هیات فوتبال بوشــهر هم باید پاســخگوی 
اقداماتــش بــرای منــع تمــام فعالیت هــای باشــگاه شــاهین بوشــهر و 
یــان وارده بــه ایــن باشــگاه باشــد. ایــن درحالــی اســت کــه  ضــرر و ز
شــنیده می شــود بــه جــای احضــار متخلفــان کــه تخلــف آنهــا در این 
دو پرونــده تقریبــا محــرز شــده و درحالی کــه ایــن افــراد پولی را عودت 
کمیتــه اســتیناف فدراســیون  نداده انــد امــا در اتفاقــی عجیــب 
ــروز سه شــنبه، نعمتــی مدیرعامــل شــاهین بوشــهر  ــرای ام ــال ب فوتب
کــرده و همچنــان خبــری از  را بــرای اســتماع دفاعیاتــش دعــوت 

حکــم علیــه خطیــر و ســایر همدســتانش نیســت!

قلعهنویی:الاندغدغهامریکاوریتیم
ووضعیتبدنیبازیکناناست

برایماآمادگیبازیکنمهمتراز
سنزیاداست

امیــر قلعه نویــی، ســرمربی تیــم ملــی ایــران در نشســت خبــری پیــش 
ــر ازبکســتان گفــت: »ایــن ســفری کــه مــا رفتیــم واقعــا  ی براب از بــاز
اذیــت شــدیم. حــدود یــک مــاه پیــش نامــه زدیــم بحــث پروازمــان را 
ــد. الان دغدغــه ام  ی نکردن درســت کننــد ولــی متاســفانه همــکار
یکنــان اســت . متاســفانه  ی تیــم و وضعیــت بدنــی باز یــکاور ر
یکنــان را از دســت دادیــم. ســعید مهــری بــه  یکــی از باز
علــت کشــیدگی عضلــه مصــدوم شــد و علتــش پروازهــا 
بــود.« قلعه نویــی در مــورد تقابــل بــا ازبکســتان گفــت: 
ــی از  ــتان یک ــم ازبکس ــد بگوی ــم بای ی ه ــاز ــاره ب »درب
قدرت هــای آسیاســت. آنهــا پیشــرفت کرده انــد و 
یــم. بــا ایــن حــال تیــم ملــی از نظــر  ی ســختی دار بــاز
کنــش بــه جوان گرایــی  ی در وا بدنــی آمــاده اســت.« و
یکــن شــاخص در  صــورت گرفتــه در تیــم ملــی و نبــود باز
ســن پاییــن در لیــگ برتــر ایــران یــادآور شــد: »بــه نظــر مــن ســن 
یکنــی شــرایط بین المللــی را بــه  فقــط یــک عــدد اســت و وقتــی باز
ی داشــته باشــد چه اشــکالی دارد از او اســتفاده کنیم،  لحاظ آمار
یکــن احســان حاج صفــی باشــد؟ الان خــدا را شــکر  حتــی آن باز
فوتبــال علمــی شــده و یک ســری اطلاعــات بــه دســت کادر فنــی 
می رســد و ســرمربی تیــم ملــی براســاس ایــن اطلاعــات می توانــد 
یــاد مهــم نیســت و  کنــد. بــرای مــا ســن ز یکنــش را انتخــاب  باز
یکــن مهــم اســت. در کنــار ایــن موضــوع مــا جوان گرایــی  آمادگــی باز
را شــروع کردیــم کــه خــوب هــم جــواب داده اســت. البتــه ایــن را هــم 
بایــد بگوییــم کــه لیــگ مــا میانگیــن ســنش نزدیــک بــه 27 اســت 

کــه کار مــا را مشــکل می کنــد.«

اخبار کوتاه

یگانه عصاری
خبرنگار


